
Geacht College, 

 

In ‘t Beukske van Weerselo hebben we uit een stuk van de Dorpsraad Weerselo vernomen dat de 

rotonde N343 t.h.v. de Bornsestraat met een half jaar is uitgesteld. Als een van de redenen wordt 

aangegeven dat er wegwerkzaamheden plaatsvinden op het traject Weerselo-Oldenzaal. Door dit 

tegelijkertijd plaats te laten vinden met de aanleg van de rotonde wordt volgens het stuk de 

bereikbaarheid van Weerselo bedreigd.  

 

Dit is wat de Dinkellandse VVD betreft een goed argument omdat we de verkeerssituatie t.t.v. de 

wegwerkzaamheden aan de Bisschopstraat liever niet weer willen meemaken. Maar we willen wel 

graag dat die rotonde er zo snel mogelijk komt! Het bestemmingsplan is in 2019 al vastgesteld. Het 

College heeft aangegeven te verwachten dat medio 2020 de schop in de grond gaat. Waarom duurt 

het zo lang? 

 

We zijn ons ervan bewust dat de provincie over de aanleg van de rotonde gaat, maar willen toch 

graag een aantal zaken van de wethouder weten, mede omdat veel inwoners van Weerselo graag 

willen weten waar ze aan toe zijn. Die rotonde komt er immers om de verkeersveiligheid te verbeteren 

t.h.v. de Bornsestraat/Bisschopstraat/Bellinckhofweg/Abdijweg en de leefbaarheid in de kern van 

Weerselo.  

 

1) In ‘t Beukske staat dat een van de redenen is dat er andere wegwerkzaamheden aan de andere 

kant van Weerselo gepland zijn. Wat zijn de andere redenen waarom de aanleg van de rotonde met 

een half jaar wordt uitgesteld? 

 

2) Als Dinkellandse VVD weten we niet anders dat de aanleg van de rotonde zou starten medio 2020. 

Nu wordt het 2021. In hoeverre waren de andere werkzaamheden van het traject Weerselo-Oldenzaal 

toen al bekend bij het College?  

 

3) In hoeverre is het College tijdig door de provincie geïnformeerd over de planning van de aanleg van 

de rotonde?  

 

 


